
Styremøte norsk spaniel klubb avdeling Rogaland. 17.06.2021. 

Innkalt av:   Leiar Bente Aase Duckett. 

Møtetype:   Styremøte.  

Deltakarar:   Bente Aase Duckett, Siv Sonja Tysvær, Elisabeth Førland, Ketil Simonsen, Tor Magne 

Gramstad, Hans Hodne og Anne Birgitte Dyrsnes. 

Referat frå forrige møte: Godkjent. 

Sak ein; Aktivitetsplanen. -JAL og apportprøvar opprettast på deltakar.no. Siv videresender til Tor 

Magne og hans etter kvart som det kjem påmeldingar. Me reduserer prisen på apportprøve. -

Jaktprøvar; Det kan væra atten hunder i sokndal. Det same hjå Hans.       -Familiedag 22. August; må 

ha eit møte om dette i forkant, men det vert nokonlunde som i fjor.                                                                                         

-Hovudutstilling; Utstillinga er nå flytta til helga 18-19. September. Dommarar vert Anne Buvik og 

Virpi Montonen. Mykje av det praktiske er på plass, det vert på Orre, middag og plass å bu er Bryne 

kro hotell. Bobilparkering er på plass, vanleg parkering kan det hende idrettslaget vil ta betalt for, 

dette må me få sjekka. Om det vert anledning for kiosksalg, vil mest sannsynleg idrettslaget handtera 

dette og.   -Frå 2023 vil det væra fast stad og fast helg for hovudutstillinga, ein stad på austlandet. Pr. 

nå er det litt masete med forskjellige utstillings komiteear som rotar med det same, utan skikkelige 

retningslinjer for kven som har ansvar for kva, og så videre…                         -Lydigheitskurs: Bra kurs 

som held på nå, etter fleire ganger å ha blitt utsatt. Nytt kurs med oppstart 9. september. Instruktør: 

Ketil.               -Klyppekurs; Vekene før utstillinga, 7 August? Kanskje hjå Marit på Voll? Elisabeth finn 

ut når det kan passa på Haugalandet.             -Dirigentkurs; Muligens nytt kurs til hausten. På kurset 

som var nå, vart to påmeldte forhindra i å møte. Dei hadde gyldig grunn, og får påmeldingsavgifta 

att.                   .Introkurs i spaniel aktivitetar; Kanskje til hausten.           -Bra gjennomført sporkurs. 

Sylvelin tek eit kurs til nå for dei som ikkje fekk plass på det fyrste.  

Sak to; nytt frå HS. -det er vedteke å droppe utdeling av «Årets spaniel» Grunnen er få utstillinger i 

år. Men; det er framleis 27 utstillinger som skal avhaldast. Og kva med jakt, bruks, agillity, lydigheit? 

Me stiller spørsmål om dette til HS, og kunne nok helst tenka oss vedtaket omgjort. 

Eventuelt; Kurs med Astrid Ellefsen, kun privatkurs pr.nå. Hans/Tor Magne vil komme å fortella om 

jakttrening på onsdagar på sviland. Hans den 7 juli.  

Neste møte 12 august på Høle.  


